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Εμπορικότητα και ποιότητα στην παραγωγή μίας 
ταινίας (Άνθιμος Ανανιάδης, Ηθοποιός)
/ Πεμπτουσία

«Δεν είναι αυτοσκοπός η εμπορικότητα», αναφέρει χαρακτηριστικά ο ηθοποιός 
Άνθιμος Ανανιάδης στο δεύτερο μέρος της συνέντευξής του στην Πεμπτουσία και 
τονίζει την σημασία που έχει για εκείνον ο συνδυασμός της με την ποιότητα στην 
παραγωγή μιας ταινίας.

Για το πρώτο μέρος της συνέντευξης πατήστε εδώ
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http://www.pemptousia.gr/video/i-simasia-tis-pistis-sti-zoi-tou-anthropou/

